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Protokół nr XXX/2021
z obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się za pomocą środków

komunikacji elektronicznej, w systemie zdalnym,
w dniu 28 stycznia 2021 r.

.

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków, co stanowi o prawomocności posiedzenia.

Obecni:
1. Emilian Al-Khameri
2. Sylwia Bielawska
3. Mirosław Chudecki
4. Leszek Stanisław Cieślik
5. Tomasz Dobkowski
6. Alicja Dobrowolska
7. Rafał Harasim
8. Marcin Kleczkowski
9. Tomasz Miklas
10. Agnieszka Mroziewska
11. Dariusz Ostapowicz
12. Izabela Agnieszka Piasecka
13. Katarzyna Raczkowska
14. Jolanta Oneta Roszkowska
15. Adam Sieńko
16. Aleksandra Maria Sigillewska
17. Mieczysław Szczerbakow
18. Marek Sznejder
19. Magdalena Śleszyńska
20. Krystyna Wilczewska
21. Mirosław Zawadzki

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
- Pan Mirosław Karolczuk - Burmistrz Miasta,
- Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza,
- Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta,
- Prezesi spółek miejskich,
- Pracownicy Urzędu Miejskiego w Augustowie,
- Goście.

Obrady rozpoczęto 28 stycznia 2021 r. o godz. 09:00,
a zakończono o godz. 15:00 tego samego dnia.
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Proponowany porządek posiedzenia:
1. Otwarcie obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3.  Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  od  przedstawienia  ostatniego
sprawozdania.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:
a) uhonorowania pamięci Marii Koterbskiej,
b)  zwolnień  w  podatku  od  nieruchomości:  gruntów,  budynków  i  budowli  związanych  z
prowadzeniem  działalności  gospodarczej,  grupom  przedsiębiorców,  których  płynność
finansowa  uległa  pogorszeniu  w  związku  z  ponoszeniem  negatywnych  konsekwencji
ekonomicznych z powodu COVID-19,
c) przyjęcia listy ulic miejskich przeznaczonych do realizacji w Mieście Augustowie,
d)  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn."Budowa  infrastruktury
rekreacyjnej w Augustowie i promocja Pojezierza Augustowskiego",
e)  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.  "Augustowskie  Centrum
Aktywności Seniorów",
f) przekazania petycji według właściwości,
g) przekazania wniosku do rozpatrzenia według właściwości,
h) zmian budżetu miasta na rok 2021,
i) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2021-2034.
6. Wolne wnioski oraz omówienie interpelacji i zapytań radnych.
7. Zamknięcie obrad.

Ad. pkt 1
Otwarcie obrad.
/Czas rozpoczęcia obrad /0:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady XXX sesji
Rady  Miejskiej  w  Augustowie.  Powitała  Państwa  Radnych,  Panów  Burmistrzów,
pracowników Urzędu Miejskiego oraz gości.  Przystąpiła do sprawdzenia listy obecności /
0:00/.

Sprawdzanie listy obecności /0:33 – 3:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że obrady sesji są
prawomocne.  Przedstawiła  informacje  dotyczące  obrad.  Poprosiła  Państwa  Radnych  
o uczczenie minutą ciszy pamięci Pani Marii Koterbskiej /3:00/.

Minuta ciszy /4:56 – 6:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:06/.

Ad. pkt 2
Przedstawienie porządku obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przedstawieniu porządku obrad /6:22

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są uwago do
porządku obrad, który Państwo Radny otrzymali wraz z materiałami w systemie eSesja /zał.
nr 1/. Udzieliła głosu Panu Burmistrzowi Mirosławowi Karolczukowi /6:22/.
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Pan  Mirosław  Karolczuk  –  Burmistrz  Miasta zgłosił  dwie  autopoprawki  do  projektu
uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2021 oraz do projektu uchwały w sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2021-2034 /6:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są jeszcze jakieś
uwagi  do  porządku  obrad.  Zgłoszeń  nie  było,  więc  przystąpiła  do  sprawdzenia  kworum.
Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /7:19/.

Sprawdzanie listy obecności /7:45 – 8:14/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
porządek obrad /8:14/.

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad.

Wyniki głosowania
ZA:  18,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  3,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela
Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,
Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena
Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (3)
Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad
został przyjęty /9:23/.

Ad. pkt 3
Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  od  przedstawienia  ostatniego
sprawozdania.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  sprawozdaniu  z  działalności
Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania /9:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że kolejnym
punktem porządku obrad jest przedstawienie sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta/
Udzieliła głosu Panu Burmistrzowi /9:34/.

Pan  Mirosław  Karolczuk  –  Burmistrz  Miasta przedstawił  sprawozdanie  ze  swojej
działalności /9:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /22:05/.

Ad. pkt 4
Interpelacje i zapytania radnych.
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/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego interpelacjom i zapytaniom radnych /
22:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że obecnie
Rada  Miejska  przystąpi  do  realizacji  punktu  poświęconego  interpelacjom  i  zapytaniom
radnych. Udzieliła głosu Pani Radnej Izabeli Piaseckiej /22:34/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna przedstawiła swoje interpelacje i zapytania  /
22:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /35:48/.

Pan Adam Sieńko – Radny przedstawił swoją interpelację /36:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /41:05/.

Pan Rafał Harasim – Radny przedstawił swoje interpelacje i zapytania /41:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /43:36/.

Pani Krystyna Wilczewska – Radna przedstawiła swoje zapytania /43:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /44:50/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna przedstawił swoje zapytania /45:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /47:49/.

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna przedstawiła swoje zapytanie /47:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /48:35/.

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna przedstawiła swoje zapytanie /48:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /49:33/.

Pan Adam Sieńko – Radny przedstawił zapytanie /49:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /50:58/.

Pan Mirosław Chudecki – Radny przedstawił swoje zapytanie/51:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /51:30/.

Ad. pkt 5a
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uhonorowania pamięci Marii Koterbskiej.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie uhonorowania pamięci Marii
Koterbskiej /52:20/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  uhonorowania
pamięci Marii Koterbskiej. Oddała głos Panu Burmistrzowi /52:20/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta przedstawił projekt uchwały /52:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /59:36/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Radny odczytał wniosek grupy radnych /59:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:00:39/.

W dyskusji udział wzięli:
Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /1:01:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:01:59/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /1:02:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:06:04/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /1:06:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:08:19/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /1:08:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:13:09/.

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /1:13:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:13:49/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:13:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:15:32/.

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /1:15:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:17:37/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /1:17:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:18:52/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /1:19:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:19:43/.

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /1:19:47/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Państwa Radnych o
wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /1:20:02/.

Sprawdzanie listy obecności /1:20:26 – 1:20:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /1:20:56/.

Głosowano w sprawie: uhonorowania pamięci Marii Koterbskiej.

Wyniki głosowania
ZA:  21,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (21)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz
Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder,  Magdalena Śleszyńska,  Krystyna  Wilczewska,
Mirosław Zawadzki

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr
XXX/328/2021 w sprawie uhonorowania pamięci Marii Koterbskiej została podjęta /1:21:37/.
/Uchwała Nr XXX/328/2021 – stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5b
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnień  w  podatku  od  nieruchomości:
gruntów, budynków i budowli związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej,
grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z
ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnień  w  podatku  od
nieruchomości:  gruntów,  budynków  i  budowli  związanych  z  prowadzeniem  działalności
gospodarczej,  grupom przedsiębiorców,  których płynność finansowa uległa pogorszeniu w
związku  z  ponoszeniem negatywnych  konsekwencji  ekonomicznych z  powodu COVID-19 /
1:21:49/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zwolnień w podatku
od nieruchomości: gruntów, budynków i budowli związanych z prowadzeniem działalności
gospodarczej,  grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w
związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19.
Poinformowała, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji do spraw Budżetu.
Poprosiła Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii /1:21:49/.

Pan  Emilian  Al-Khameri  –  Przewodniczący  Komisji  ds.  Budżetu poinformował,  że
Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 26 stycznia
2021 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości:
gruntów,  budynków  i  budowli  związanych  z prowadzeniem  działalności  gospodarczej,
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grupom  przedsiębiorców,  których  płynność  finansowa  uległa  pogorszeniu  w  związku  z
ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19. Po analizie
przedstawionego  dokumentu,  Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała
powyższy projekt  uchwały  17  głosami  za,  przy  braku  głosów  przeciwnych  i  przy braku
głosów wstrzymujących się /1:22:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:23:03/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:23:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:31:16/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /1:31:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Państwa Radnych o
wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /1:37:18/.

Sprawdzanie listy obecności /1:37:34 – 1:37:37/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały /1:37:37/.

Głosowano  w  sprawie: zwolnień  w  podatku  od  nieruchomości:  gruntów,  budynków  i
budowli  związanych z  prowadzeniem działalności  gospodarczej,  grupom przedsiębiorców,
których  płynność  finansowa  uległa  pogorszeniu  w  związku  z  ponoszeniem  negatywnych
konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19.

Wyniki głosowania
ZA:  21,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (21)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz
Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder,  Magdalena Śleszyńska,  Krystyna  Wilczewska,
Mirosław Zawadzki

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr
XXX/329/2021  w sprawie  zwolnień  w  podatku  od nieruchomości:  gruntów,  budynków i
budowli  związanych z  prowadzeniem działalności  gospodarczej,  grupom przedsiębiorców,
których  płynność  finansowa  uległa  pogorszeniu  w  związku  z  ponoszeniem  negatywnych
konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19 została podjęta /1:38:30/.
/Uchwała Nr XXX/329/2021 – stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 5 minut przerwy /
1:38:40/.

Przerwa /1:38:48 – 1:44:55/.
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Ad. pkt 5c
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia listy ulic miejskich przeznaczonych
do realizacji w Mieście Augustowie.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie przyjęcia listy ulic miejskich
przeznaczonych do realizacji w Mieście Augustowie /1:44:55/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przejdzie do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia listy ulic
miejskich przeznaczonych do realizacji  w Mieście Augustowie. Poinformowała,  że projekt
był  przedmiotem  posiedzenia  Komisji  Rozwoju.  Poprosiła  Przewodniczącego  Komisji  o
wyrażenie opinii /1:44:55/.

Pan  Dariusz  Ostapowicz  –  Przewodnicy  Komisji  Rozwoju poinformował,  że  Komisja
Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 12 stycznia 2021 r. zapoznała
się z projektem uchwały w sprawie przyjęcia ulic miejskich przeznaczonych do realizacji w
Mieście  Augustowie.  W  trakcie  rozpatrywania  przedstawionego  dokumentu  Komisja
przegłosowania wnioski zgłoszone przez:

1) Radną Izabelę  Agnieszkę  Piasecką w sprawie wykreślenia  z paragrafu 1 w całości
ustępu  3  w brzmieniu:  „Za  spełnienie  warunku  z  ust.  2  uważane  będzie  także
współfinansowanie  inwestycji  dotyczącej  ulic  przez  mieszkańców  Miasta
Augustowa”.

Komisja wniosek zaopiniowała negatywnie (7 radnych głosowało za; 9 radnych głosowało
przeciw, głosów wstrzymujących się nie było);

2) Radną  Izabelę  Agnieszkę  Piasecką  w  sprawie  dodania  w  paragrafie 1  ustępu  6
w brzmieniu:  „6.  Dopuszcza  się  możliwość  dzielenia  na  etapy  budowę  ulic
w przypadku  zaistnienia  uzasadnionych  przesłanek  ekonomicznych  i logicznych,
mając również na uwadze ważny interes społeczny”.

Komisja wniosek zaopiniowała negatywnie (7 radnych głosowało za; 9 radnych głosowało
przeciw, głosów wstrzymujących się nie było);

3) Radną Krystynę Wilczewską w sprawie przeniesienia ulicy Malinowej na pozycję 20.
Ulica  spełnia  kryteria  oceny  budowy  ulic,  jak  również  stanowi  ważny  ciąg
komunikacyjny  łączący  ulicę  Rajgrodzką  z  ul.  Nowomiejską.  Ulica  Malinowa
w projekcie uchwały znajduje się na pozycji 74.

Komisja  wniosek  zaopiniowała  negatywnie  (7  radnych  głosowało  za;  9  radnych
głosowało przeciw, głosów wstrzymujących się nie było);
4) Radnego  Rafała  Harasima  w sprawie  budowy ulicy  Arnikowej  w dwóch  etapach:

pierwszy  etap:  od  ul.  Obrońców  Westerplatte  do  ul.  Bobrowej;  drugi  etap:
od ul. Bobrowej do ul. Wypusty.

Komisja wniosek zaopiniowała negatywnie (7 radnych głosowało za; 9 radnych głosowało
przeciw, głosów wstrzymujących się nie było);

Komisja  Rozwoju projekt  uchwały w wersji  przedłożonej  przez Burmistrza Miasta
zaopiniowała   pozytywnie  11  głosami  za,  przy 2 głosach  przeciwnych  i przy 1  głosie
wstrzymującym się. Z głosowania wyłączyło się dwóch członków Komisji /1:45:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:47:57/.

Pan Rafał Harasim – Radny /1:48:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:48:25/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:48:31/.

Pan Rafał Harasim – Radny /1:48:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:49:43/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:49:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Państwa Radnych o 
wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /1:49:59/.

Sprawdzanie listy obecności /1:50:09 – 1:50:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod 
głosowanie /1:50:44/.

Głosowano  w  sprawie:  przyjęcia  listy  ulic  miejskich  przeznaczonych  do  realizacji  w
Mieście Augustowie.

Wyniki głosowania
ZA:  16,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  5,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (16)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,  Mirosław  Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Rafał  Harasim,  Izabela  Agnieszka Piasecka,  Adam Sieńko,  Aleksandra Maria Sigillewska,
Krystyna Wilczewska

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr
XXX/330/2021  w  sprawie  przyjęcia  listy  ulic  miejskich  przeznaczonych  do  realizacji  
w Mieście Augustowie została pojęta /1:51:30/.
/Uchwała Nr XXX/330/2021 – stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5d
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do
realizacji projektu pn. "Budowa infrastruktury rekreacyjnej w Augustowie i promocja
Pojezierza Augustowskiego".
/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie wyrażenia
zgody  na  przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.  "Budowa  infrastruktury  rekreacyjnej  
w Augustowie i promocja Pojezierza Augustowskiego" /1:51:40/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
przystąpienie do realizacji projektu pn. „Budowa infrastruktury rekreacyjnej w Augustowie i
promocja Pojezierza Augustowskiego”. Poinformowała, że projekt uchwały był przedmiotem
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posiedzenia Komisji  do spraw Budżetu. Poprosiła Przewodniczącego Komisji  o wyrażenie
opinii Komisji /1:51:40/.

Pan  Emilian  Al-Khameri  –  Przewodniczący  Komisji  ds.  Budżetu poinformował,  że
Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 26 stycznia
2021 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do
realizacji  projektu  pn.  "Budowa  infrastruktury  rekreacyjnej  w Augustowie  i  promocja
Pojezierza Augustowskiego". Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowała  powyższy projekt  uchwały  18  głosami  za,  przy  braku  głosów
przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /1:52:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przekazała głos Pani Radnej
Aleksandrze Marii Sigillewskiej /1:52:57/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /1:53:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:53:57/.

Pani Emilia Słucka – p.o. Kierownika Referatu Funduszy Zewnętrznych /1:54:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:55:30/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /1:55:35/.

Pani Emilia Słucka – p.o. Kierownika Referatu Funduszy Zewnętrznych /1:56:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:56:25/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /1:56:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:56:44/.

Pani Sylwia Bielawska – Radna /1:56:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Państwa Radnych 
o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /1:57:10/.

Sprawdzanie listy obecności /1:57:25 -1:57:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddał pod głosowanie ww.
projekt uchwały /1:57:52/.

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. "Budowa
infrastruktury rekreacyjnej w Augustowie i promocja Pojezierza Augustowskiego".

Wyniki głosowania
ZA:  21,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (21)
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Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz
Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder,  Magdalena Śleszyńska,  Krystyna  Wilczewska,
Mirosław Zawadzki

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr
XXX/331/2021  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.
"Budowa infrastruktury rekreacyjnej w Augustowie i promocja Pojezierza Augustowskiego"
została podjęta /1:58:45/.
/Uchwała Nr XXX/331/2021 – stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5e
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do
realizacji projektu pn. "Augustowskie Centrum Aktywności Seniorów".
/Czas rozpoczęcie punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie wyrażenia
zgody  na  przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.  "Augustowskie  Centrum  Aktywności
Seniorów" 1:58:55/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu chwały w sprawie wyrażenia zgody na
przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.  "Augustowskie  Centrum  Aktywności  Seniorów".
Poinformowała, że projekt był procedowany na posiedzeniu Komisji do spraw Budżetowych.
Poprosiła Przewodniczącego o wyrażenie opinii Komisji /1:58:55/.

Pan  Emilian  Al-Khameri  –  Przewodniczący  Komisji  ds.  Budżetu poinformował,  że
Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 26 stycznia
2021 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do
realizacji  projektu  pn.  "Augustowskie  Centrum  Aktywności  Seniorów".  Po  analizie
przedstawionego  dokumentu,  Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała
powyższy projekt  uchwały  17  głosami  za,  przy  braku  głosów  przeciwnych  i  przy braku
głosów wstrzymujących się /1:59:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:59:50/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta  /2:00:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:01:11/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta  /2:01:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 5 minut przerwy /
2:01:18/.

Przerwa /2:01:23 – 2:09:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie
/2:09:46/.
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Pan  Mirosław  Karolczuk  –  Burmistrz  Miasta przedstawił  projekt  Augustowskiego
Centrum Seniorów /2:10:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:20:34/.

Pan Marek Sznejder – Radny /2:20:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:21:33/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:21:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:23:33/.

Pan Adam Sieńko – Radny /2:23:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:25:17/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:25:21/.

Pan Adam Sieńko – Radny /2:28:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:28:21/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:28:26/.

Pan Adam Sieńko – Radny /2:28:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:28:43/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /2:29:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:30:04/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:30:06/.

Pan Adam Sieńko – Radny /2:30:19/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:30:22/.

Pan Adam Sieńko – Radny /2:30:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Państwa Radnych 
o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /2:30:32/.

Sprawdzanie listy obecności /2:30:53 – 2:31:15/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały /2:31:15/.
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Głosowano  w  sprawie: wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.
"Augustowskie Centrum Aktywności Seniorów".

Wyniki głosowania
ZA:  21,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (21)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz
Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder,  Magdalena Śleszyńska,  Krystyna  Wilczewska,
Mirosław Zawadzki

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Uchwała Nr
XXX/332/2021  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.
"Augustowskie Centrum Aktywności Seniorów" została podjęta /2:31:46/.
/Uchwała Nr XXX/332/2021 – stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5f
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania projektu uchwały  w sprawie  przekazania  petycji  według
właściwości /2:32:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada  Miejska  przejdzie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  przekazania  petycji
według  właściwości.  Poinformowała,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  posiedzenia
Komisji skarg, wniosków i petycji. Poprosiła Przewodniczącą Komisji o przedstawienie opinii
/2:32:12/.

Pani  Sylwia  Bielawska  –  Przewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji
poinformowała, że Komisja skarg, wniosków i petycji w wyniku przeprowadzonego jawnego
głosowania  5  głosami  za,  przy  braku  głosów  przeciwnych  i  przy  braku  głosów
wstrzymujących się rekomenduje przekazanie wniesionej petycji Radzie Ministrów na ręce
Prezesa Rady Ministrów oraz Rzecznika Praw Obywatelskich, jako podmiotom właściwym
do jej rozpatrzenia /2:32:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:33:47/.

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /2:33:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Państwa Radnych o
wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /2:34:26/.

Sprawdzanie listy obecności /2:34:39 – 2:35:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /2:35:22/.
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Głosowano w sprawie: przekazania petycji według właściwości.

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  2,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Agnieszka Mroziewska,  Dariusz
Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska,
Adam Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław Szczerbakow,  Marek Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (2)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Uchwała Nr
XXX/333/2021 w sprawie przekazania petycji według właściwości została podjęta /2:36:22/.
/Uchwała Nr XXX/333/2021 – stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5g
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  przekazania  wniosku  do  rozpatrzenia  według
właściwości.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  przekazania  wniosku  do  rozpatrzenia
według właściwości /2:36:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada Miejska przejdzie do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku do
rozpatrzenia  według  właściwości.  Poinformowała,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem
posiedzenia  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji.  Poprosiła  Przewodniczącą  Komisji  
o przedstawienie opinii /2:36:33/.

Pani  Sylwia  Bielawska  –  Przewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji
poinformowała,  że  Komisja  na  posiedzeniu  w  dniu  20  stycznia  2021  r.  zapoznała  się  z
wnioskiem i dokumentacją  dotyczącą przedmiotowej sprawy. Komisja  w wyniku jawnego
głosowania  jednogłośnie  pozytywnie  rekomenduje  przekazanie  wniosku  do  załatwienia
według właściwości do Burmistrza Miasta Augustowa /2:36:56/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  przekazała  głos
wnioskodawcy /2:37:35/.

Wnioskodawca /2:38:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:46:40/.

Pan Krzysztof Poskrobko – Prezes Zarządu P. T. „NECKO” Sp. z o.o. /2:47:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:47:45/.

Pan Krzysztof Poskrobko – Prezes Zarządu P. T. „NECKO” Sp. z o.o. /2:47:58/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:54:35/.

W dyskusji udział wzięli:

Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /2:54:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:57:05/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /2:57:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:59:30/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /2:59:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:59:48/.

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /3:00:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:02:42/.

Pan Adam Sieńko – Radny /3:02:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:05:10/.

Pan Adam Sieńko – Radny /3:05:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:05:25/.

Pan Rafał Harasim – Radny /3:05:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:07:10/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /3:07:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:09:46/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /3:10:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:10:12/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /3:10:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:10:24/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /3:10:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:10:38/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /3:11:04/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:11:07/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna złożyła wniosek formalny /3:11:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:11:35/.

Pan Krzysztof Poskrobko – Prezes Zarządu P. T. „NECKO” Sp. z o.o. /3:12:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:12:26/.

Pan Krzysztof Poskrobko – Prezes Zarządu P. T. „NECKO” Sp. z o.o. /3:12:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Państwa Radnych o
wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /3:12:56/.

Sprawdzanie listy obecności /3:13:36 – 3:14:12/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddał  pod  głosowanie
wniosek Pani Radnej Aleksandry Sigillewskiej /3:14:12

Głosowano w sprawie: wniosku Pani Radej Aleksandry Sigillewskiej o przekazanie wniosku
do Komisji Rozwoju.

Wyniki głosowania
ZA:  10,  PRZECIW:  11,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (10)
Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska
PRZECIW (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek Pani
Radnej  Aleksandry  Marii  Sigillewskiej  został  odrzucony.  Poddała  pod głosowanie  projekt
uchwały /3:14:49/.

Głosowano w sprawie: przekazania wniosku do rozpatrzenia według właściwości.

Wyniki głosowania
ZA:  14,  PRZECIW:  6,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka,
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Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek
Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (6)
Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Adam Sieńko,
Aleksandra Maria Sigillewska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Krystyna Wilczewska

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Uchwała Nr
XXX/334/2021 w sprawie przekazania wniosku do rozpatrzenia według właściwości została
podjęta /3:15:45/.
/Uchwała Nr XXX/334/2021 – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5h
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2021.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok
2021 /3:16:01/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta
na rok 2021. Poinformowała, że projekt był przedmiotem obrad Komisji do spraw Budżetu.
Poprosiła Przewodniczącego o przedstawienie opinii Komisji /3:16:01/.

Pan  Emilian  Al-Khameri  –  Przewodniczący  komisji  ds.  Budżetu poinformował,  że
Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 26 stycznia
2021 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2021. Po
analizie  przedstawionego dokumentu,  Komisja  pozytywnie zaopiniowała  powyższy projekt
uchwały  
15 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 3 głosach wstrzymujących się /3:16:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Pana Skarbnika  
o przedstawienie projektu uchwały /3:16:50/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /3:16:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:23:50/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /3:23:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:26:01/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /3:26:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:28:23/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /3:28:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:33:34/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /3:34:14/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:34:31/.

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /3:34:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:36:30/.

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /3:36:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:37:41/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /3:37:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:37:56/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /3:38:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:38:03/.

Pan Marek Sznejder –Radny /3:38:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:40:02/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /3:40:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:41:18/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /3:41:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Państwa Radnych o
wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /3:43:06/.

Sprawdzanie listy obecności /3:43:25 – 3:43:40/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały wraz z autopoprawką /3:43:40/.

Głosowano w sprawie: zmian budżetu miasta na rok 2021.

Wyniki głosowania
ZA:  12,  PRZECIW:  1,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  8,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (12)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (1)
Marcin Kleczkowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8)
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Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Tomasz Miklas,  Agnieszka Mroziewska, Izabela
Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Uchwała Nr
XXX/335/2021 w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2021 została podjęta /3:44:15/.
/Uchwała Nr XXX/335/2021 – stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5i
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta Augustowa na lata 2021-2034.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta Augustowa na lata 2021-2034 /3:44:28/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2021-2034. Poinformowała, że projekt był
przedmiotem obrad Komisji do spraw Budżetu. Poprosiła Przewodniczącego o przedstawienie
opinii Komisji /3:44:28/.

Pan  Emilian  Al-Khameri  –  Przewodniczący  komisji  ds.  Budżetu poinformował,  że
Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 26 stycznia
2021  r.  zapoznała  się  z  projektem  uchwały  w  sprawie  zmian  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta Augustowa na lata 2021-2034. Po analizie przedstawionego dokumentu,
Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  powyższy projekt  uchwały  15  głosami  za,  przy  braku
głosów przeciwnych i przy 3 głosach wstrzymujących się /3:45:00/.

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca  Rady Miejskiej poprosiła  Pan  Skarbnika  
o przedstawienie projektu uchwały i omówienie autopoprawki /3:45:29/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /3:45:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Państwa Radnych o
wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /3:36:06/.

Sprawdzanie listy obecności /3:46:15 – 3:46:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /3:46:58/.

Głosowano w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata
2021-2034.

Wyniki głosowania
ZA:  12,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  9,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (12)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (9)
Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Marek Sznejder

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła, że Uchwała Nr
XXX/336/2021 w sprawie zmian Wieloletniej  Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na
lata 2021-2034 został podjęta /3:47:45/.
/Uchwała Nr XXX/336/2021 – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6
Wolne wnioski oraz omówienie interpelacji i zapytań radnych.
/Czas  rozpoczęcia  punktu  poświęconego  wolnym  wnioskom  oraz  omówieniu  interpelacji  
i zapytań radnych /3:47:57/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przejdzie  do  punktu  poświęconego  wolnym  wnioskom  oraz  omówienia
interpelacji i zapytań radnych /3:47:57/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:48:14/.

Pan Paweł Głowacki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji w Augustowie /3:51:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:58:13/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:58:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:59:45/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:00:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:02:08/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /4:02:14/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:02:34/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /4:03:19/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:03:31/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /4:03:41/.

Pan Paweł Głowacki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji w Augustowie /4:07:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:11:30/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /4:11:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:14:16/.
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Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /4:14:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:14:31/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /4:14:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:15:14/.

Pan Adam Sieńko – Radny /4:15:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:19:29/.

Pan Adam Sieńko – Radny /4:19:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:20:33/.

Pan Adam Sieńko – Radny /4:21:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:21:18/.

Pan Adam Sieńko – Radny /4:21:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:21:38/.

Pan Adam Sieńko – Radny /4:21:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:21:44/.

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /4:21:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:27:42/.

Pan Adam Sieńko – Radny /4:27:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:28:35/.

Pan Rafał Harasim – Radny /4:28:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:31:56/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /4:32:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:36:43/.

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /4:36:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:41:17/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:41:24/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:42:18/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /4:42:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:43:23/.

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /4:43:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:44:25/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /4:44:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:44:45/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /4:44:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:47:32/.

Pan Adam Sieńko – Radny /4:48:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:49:09/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /4:49:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:49:36/.

Mieszkaniec Augustowa /4:49:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:50:06/.

Mieszkaniec Augustowa /4:50:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:52:07/.

Mieszkaniec Augustowa /4:52:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:55:05/.

Mieszkaniec Augustowa /4:55:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:56:51/.

Pan Rafał Harasim – Radny /4:57:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:58:15/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:59:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:02:54/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:03:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:03:45/.

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych /
5:03:48.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:05:39/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /5:06:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:11:00/.

Pan Rafał Harasim – Radny /5:11:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:13:51/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /5:14:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:17:24/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:17:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:17:38/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /5:17:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:20:55/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /5:20:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:21:41/.

Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /5:21:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:23:43/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /5:23:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:28:16/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /5:28:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:28:55/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /5:29:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:32:23/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:32:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:33:43/.

Mieszkaniec Augustowa /5:34:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:35:19/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /5:35:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:36:09/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:36:16/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /5:39:26/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:39:42/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /5:43:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:43:04/.

Pani Sylwia Bielawska – Radna /5:43:09/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:44:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:44:24/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:44:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:46:25/.

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /5:46:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:47:34/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:47:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:48:35/.

Pan Marek Sznejder – Radny /5:48:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:50:09/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:50:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:53:41/.

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /5:53:51/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:54:50/.

Pan Marek Sznejder – Radny /5:55:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:56:33/.

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /5:56:40/.

Ad. pkt 7
Zamknięcie obrad.
/Czas rozpoczęciu punktu poświęconego zamknięciu obrad /5:58:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła obrady XXX sesji
Rady Miejskiej w Augustowie /5:58:13/.

 

Przewodnicząca
Rady Miejskiej w Augustowie

 Alicja Dobrowolska

Przygotował(a): Emilia Putyńska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk na płycie CD stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.


